
Bestyrelsesmøde tirsdag den 18. august 2020 
tilstede Mads, Jes og Pia 
 
Et hurtigt planlægningsmøde inden afdelingsmøde 
 
Pia kontakter Jesper Holze vedr. cykelskure mm, så vi kan få et overblik over hvad 
det evt. vil stige i husleje. Forslaget kommer på til afdelingsmødet 
 
Vi må desværre ikke servere vådt eller tørt på mødet, men det skal ikke forhindre jer 
i at selv tage en flaske vand med 
 
Så har vi haft oprydning/indvielse af flagstang, tak til jer der kom og hyggede - dejligt 
med god opbakning 
 
Endnu engang må vi komme med en løftet pegefinger  
 
DER MÅ IKKE KOMME FLAMINGO I PAPIR/PAP DET SKAL I TROMLEN TIL ALM 
HUSHOLDNING 
 
NÅR PAPIR/PAP ER FYLDT KAN DER GODT VÆRE MERE I HVIS MAN LIGE 
STIKKER EN ARM ELLER KOSTESKAFT I  
 STORT PAP SKAL PÅ GENBRUGSPLADSEN 
 
Hvis du er i tvivl, så hænger der en affaldsoversigt i tavlen ved nr. 36 
 
Jesper er ligeledes blevet gjort opmærksom på stigen der står ved endegavlen, det 
er ikke sikkerhedsmæssigt at den står der ift børn mm 
 
Bilen som er efterladt på vores første p-plads skulle meget gerne blive afhentet af 
Falck hurtigst muligt 
 
Sandkassen der står i første have - husk at lægge låg på 
 
HUSK tilmelding til afdelingsmøde senest den 25. august 2020 hos Pia i nr. 14 
 
Tak - håber at se mange til vores møde den 8. september 


